

## CÔTE RÔTIE 2018

Bott	2018	Côte Rôtie	2019-10-18	2023 - 2033	17 +
------	------	------------	------------	-------------	------

Cask sample. Lovely cocoa and jasmine scent makes the nose instantly gratifying, and the fruit has excellent clarity. Padded tannins give structure without astringency and the acidity is well integrated. The palate is tight and bound by savoury fruit at present, but will open up in due course. (RH)

**Note par Richard Hemming MW: 17+**

Date dégustation : 18/10/2019

« Échantillon tiré sur fût. Un joli parfum de cacao et de jasmin rend le nez instantanément agréable et le fruit a une excellente clarté. Les tanins ronds donnent une structure sans astringence et l'acidité est bien intégrée. La bouche est serrée et liée par des fruits savoureux à l'heure actuelle, mais elle s'ouvrira naturellement. »

## SAINT-JOSEPH Rouge 2018

Dom Graeme and Julie Bott	2018	St-Joseph	2019-10-18	2021 - 2028	17
------------------------------	------	-----------	------------	-------------	----

*100% Syrah. Cask sample.*

Lovely fruit richness and leathery notes with aniseed and bitter chocolate on the finish. Savoury and intense, with breezy freshness from tangy acidity. The fruit continues on the finish, leaving an appetising olive bitterness. (RH)

**Note par Richard Hemming MW: 17**

Date dégustation : 18/10/2019

« Échantillon tiré sur fût. une belle richesse fruitée et des notes de cuir avec du chocolat anisé et amer en finale. Savoureux et intense, avec une fraîcheur brève d'acidité acidulée. Le fruit continue en finale, laissant une amertume d'olive appétissante. »

## CONDRIEU 2018

Dom Graeme and Julie Bott	2018	Condrieu	2019-10-18	2019 - 2023	17
------------------------------	------	----------	------------	-------------	----

Restrained apricot aromas with a lovely sense of freshness and tang, with a deliberately crisp style where body is relatively lighter and acid is relatively higher than the 2018 norm. Consequently, the fruit is a shade underripe, although there is plenty of persistence and core fruit. A Condrieu for Chablis lovers? Buttery length. (RH)

**Jancis Robinson - Note de dégustation par Richard Hemming MW: 17**

Date dégustation : 18/10/2019

« Arômes d'abricots modérés avec une belle sensation de fraîcheur et de saveur, avec un style délibérément vif où le corps est relativement plus léger et l'acide est relativement plus élevée que la norme des 2018. Par conséquent, le fruit a un soupçon de sous-maturité, bien qu'il y ait beaucoup de persistance et de noyau. Un Condrieu pour les amoureux de Chablis? Longueur beurrée. »